
Schriftelijke vragen n.a.v. Resultaten meting bewonerstevredenheid onderhoud 
buitenruimte 2018 

Van : K . Roskam  fractie VVD Leusden/Stoutenburg /Achterveld
d.d.:11-12-2018

1. Wat zijn de criteria waarop de prestaties van de aannemer, die het onderhoud van 
de openbare buitenruimte uitvoert, beoordeeld worden conform het contract? 
Hoe was de score daarop in de jaren 2015,2016,2017 en 2018? Wat is daarvan de 
consequentie conform het contract?

2. Wat zijn de eventuele aanvullende criteria waarop beoordeeld wordt of de 
aannemer voldoet aan de prestaties n.a.v. de extra investering om achterstallig 
onderhoud weg te werken en de kwaliteit op specifieke plaatsen in Leusden te 
verhogen van C naar B ? Hoe wordt daarop gepresteerd ? Wat is daarvan de 
consequentie conform het contract.

3. Bent u het eens met de VVD  ,dat , hoewel de aannemer  wel of niet wordt voldaan 
aan het contract , een score van 5,5 onvoldoende is  in de ogen van de inwoners 
van Leusden? Hoe gaat dit resultaat verbetert worden

4. Wat zijn de overwegingen om mogelijk  te kiezen voor een andere 
beoordelingssystematiek en wat zijn de consequenties daarvan voor het contract 
en wat is de uitwerking voor het vergelijk met voorgaande jaren?

5. Hoe denkt u de communicatie met de inwoners te verbeteren gelet op het feit dat 
flinke delen van Leusden verstoken zijn van de krant en mail niet massaal worden 
gebruikt . Hoe activeert u de 1500 panelleden of worden zij niet meer ingezet?

6. Daar waar u aangeeft , lijken de resultaten van C naar B toegenomen , kan dit dan 
gelezen worden dat ook u  hieraan twijfelt?

Graag ontvangen wij z.s.m. uw antwoorden op bovenstaande vragen


